
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 11.04.2014

Olve Akselsen, Samferdsel, sette fram slikt forslag til uttale til Kollektivstrategien:
«Me i Ungdommens Fylkesting stiller oss positiv til Kollektivstrategien, og er svært nøgd med «Skyss Vil 
samordne offentlig transport i tynt befolka område» sitt avsnitt der skuleskyss er førsteprioritet.»

Vedtak

Ungdommens fylkesutval vedtek å sende slik uttale til Kollektivstrategien:
Me i Ungdommens Fylkesting stiller oss positiv til Kollektivstrategien, og er svært nøgd med «Skyss Vil 
samordne offentlig transport i tynt befolka område» sitt avsnitt der skuleskyss er førsteprioritet.


